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MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-RAČA 
Miestny úrad, Kubačova 21, 831 06 Bratislava 35 
 

 
 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie kultúrnej a športovej, ktoré sa konalo 

dňa 06.06.2023 v zasadacej miestnosti Obecného domu, Alstrova 249 

 

 

Predsedníčka komisie:  Mgr. Monika Luknárová  

Podpredsedníčka komisie: Ing. Júlia Štefanidesová 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Monika Luknárová, Ján Drotován, Marta Štefánková 

 

Prítomní neposlanci:  PhDr. Jana Maniková, Mgr. Mário Khandl, Branko Kovačič 

 

Ospravedlnení poslanci: Dominik Vrba, Ing. Júlia Štefanidesová 

 

Ospravedlnení neposlanci: Lucia Maniková 

 

Prizvaní/hostia: Mgr. Marek Porvazník – vedúci OKaŠ, Ing. Peter Semanco – prednosta, 

Ing. Štefan Borovský - manažér referátu správy majetku, investícií a 

projektov 

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a NKD  

3. Návrh záverečného účtu mestskej časti Bratislava-Rača za rok 2022  

4. Informácia o kultúrno-spoločenských podujatiach jún – písomná informácia 

Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí apríl, máj – písomná informácia 

Otvorenie Račianskeho kultúrneho leta 2023 – písomná informácia 

Račianske kultúrne leto 2023 

5. Informácia o športových podujatiach  

6. Diskusia ohľadom kreovania a vytvorenia redakčnej rady Račianskeho výberu (RV) 

a redakčného plánu 

7. Rôzne 

8. Záver 
 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie otvorila predsedníčka komisie Mgr. Monika Luknárová. Predsedníčka navrhla zrušiť bod 6  

z programu rokovania komisie. Konštatovala, že komisia je uznášaniaschopná. Predsedníčka dala 

hlasovať o uvedenom programe: 

 

Nový program: 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a NKD  

3. Návrh záverečného účtu mestskej časti Bratislava-Rača za rok 2022  

4. Informácia o kultúrno-spoločenských podujatiach jún – písomná informácia 

Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí apríl, máj – písomná informácia 

Otvorenie Račianskeho kultúrneho leta 2023 – písomná informácia 

Račianske kultúrne leto 2023 

5. Informácia o športových podujatiach  
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6. Rôzne 

7. Záver 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Mgr. Monika Luknárová ✓    

Marta Štefánková    

Ing. Júlia Štefanidesová     

Dominik Vrba      

Ján Drotován  ✓    

PhDr. Jana Maniková ✓    

Lucia Maniková    

Mgr. Mário Khandl ✓    

Branko Kovačič ✓    

Hlasovanie spolu:   5 0 0 0 

Program zasadnutia bol schválený. 

 

2. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova 

kúria a NKD  

Materiál uviedol Ing. Štefan Borovský na základe požiadavky zo strany miestneho zastupiteľstva, aby 

komisie boli priebežne informované o stave projektov. 

Na pracovnom stretnutí poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Rača  dňa 

22.3.2023 zamestnanci oddelenia hospodárskej správy, investičného a projektového referátu miestneho 

úradu odprezentovali tri alternatívne projekty, z ktorých je možné pripravovať v tomto roku s ohľadom 

na rozpočtové možnosti mestskej časti len jeden projekt do štádia stavebného povolenia: rekonštrukcia 

Koloničovej kúrie, rekonštrukcia Nemeckého kultúrneho domu a rekonštrukcia s prístavbou KS 

Žarnovická a rekonštrukciou okolitého verejného priestoru. Pri všetkých projektoch boli prezentované 

výhody aj nevýhody a možnosti financovania z externých zdrojov (najmä Plán obnovy, príp. z programu 

INTERREG Rakúsko-Slovensko alebo INTERREG Maďarsko - Slovensko). 

Na základe prezentovaných informácií zúčastnení poslanci rozhodli o preferencii prípravy projektov v 

tomto poradí: 1. KS Žarnovická – s rozdelením do dvoch etáp, v prvej etape rekonštrukcia súčasnej 

budovy, v druhej etape novostavba druhej budovy, spojovacieho mostíka a rekonštrukcia verejného 

priestoru; 2. Koloničova kúria, 3. Nemecký kultúrny dom. 

1. KS Žarnovická – Na základe architektonickej súťaže bola v uplynulých týždňoch zverejnená  

prostredníctvom evo-portálu Výzva na priame rokovacie konanie, t.j. informácia o zadaní nadväzujúcej 

zákazky v zmysle ustanovenia § 81 písm. h) zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní, ktorá sa 

zadáva účastníkovi, ktorého návrh vyhodnotila porota v rámci architektonickej súťaže ako víťazný. Po 

uplynutí príslušných lehôt je dohodnuté rokovacie konanie s dodávateľom projektovej dokumentácie na 

29.5.2023. Na rokovacom konaní budú prerokované pripomienky oboch zmluvných strán k návrhu 

Zmluvy o dielo a po uzatvorení zmluvy o dielo začnú práce na projektovej dokumentácii pre stavebné 

povolenie k rekonštrukcii súčasnej budovy, ktorých trvanie predpokladáme na 13 týždňov. 

2. Koloničova kúria – Verejným obstarávaním bol vysúťažený dodávateľ energetického posúdenia 

budovy a v súčasnosti je s ním uzatvorená a zverejnená zmluva na dodávku energetického posudku 

(pred a po rekonštrukcii) s odporúčaniami pre technické riešenia pre rekonštrukciu. Zároveň sme 

iniciovali trojstranné stretnutie s projekčnou kanceláriou a zástupcom krajského pamiatkového úradu 

priamo na mieste za účelom koordinácie a uzatvorenia dohody na úprave projektovej dokumentácie, 

uskutoční sa 19.6.2023. 

Sanácia najstaršej časti – koniarne je dokončená. Pripravujeme podklady pre VO na dodávku požiarnych 

hlásičov do podkrovia zrekonštruovanej strechy a objednaný je tiež kamerový záznam trasy kanalizácie 

na pozemku a presnej trasy potoka. Minulý rok bola zrealizovaná výmena strešnej krytiny.  

3. Nemecký kultúrny dom – Verejným obstarávaním bol vysúťažený dodávateľ energetického 

posúdenia budovy a v súčasnosti je s ním uzatvorená a zverejnená zmluva na dodávku energetického 

posudku (pred a po) s odporúčaniami pre technické riešenia pri rekonštrukcii. Projekt bol 

odprezentovaný poslancom.  
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Diskusia: 

Khandl, možnosť financovania z externých zdrojov, či všetky tri projekty boli zahrnuté? 

Borovský, áno, externé zdroje a plán obnovy,  

Štefánková, k žiadosti je potrebná projektová dokumentácia, financovanie dokumentácie z vlastných 

zdrojov, 

Luknárová, KS Žarnovická či spadá do plánu obnovy, je možné urobiť kalkuláciu na zbúranie budovy 

a postaviť novú? 

Borovský, čaká sa, nie je projektová dokumentácia, čaká sa na novú výzvu,  

Štefánková, pri vypisovaní architektonickej súťaže sa myslelo aj na tento variant zbúrania starej budovy. 

 

Uznesenie 04/06/06/23/KKaŠ/U 

Komisia kultúrna a športová berie na vedomie informáciu o stave projektov rekonštrukcie KS 

Žarnovická, NKP Koloničova kúria a Nemeckého kultúrneho domu v predloženom znení. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Mgr. Monika Luknárová ✓    

Marta Štefánková ✓    

Ing. Júlia Štefanidesová     

Dominik Vrba      

Ján Drotován  ✓    

PhDr. Jana Maniková ✓    

Lucia Maniková    

Mgr. Mário Khandl ✓    

Branko Kovačič ✓    

Hlasovanie spolu:  6 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3. Návrh záverečného účtu mestskej časti Bratislava-Rača za rok 2022  

Materiál uviedol prednosta miestneho úradu Ing. Peter Semanco.  

 
Uznesenie 05/06/06/23/KKaŠ/U 

Komisia kultúrna a športová odporúča MZ MČ Bratislava-Rača schváliť bez pripomienok: 

1. schodok z bežného a kapitálového hospodárenia vo výške 2.284.056,59 eur zistený podľa §10 ods.3 

písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, ktorý sa upravuje o nevyčerpané prostriedky 

v celkovej sume 1.468.204,33 eur na upravený schodok 3.752.260,92 eur, 

2. finančné vysporiadanie upraveného schodku podľa bodu 1 kladným zostatkom z finančných operácií 

zisteným podľa §10 ods. 3 písm. c) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 

3. pridelenie nevyčerpaných účelových finančných prostriedkov vo výške 1.468.204,33 eur: 

3.1. poplatok za rozvoj v sume 620.086,35 eur do fondu rozvoja Rače, 

3.2. finančné prostriedky vo výške 848.117,98 eur do rozpočtu 2023 ako príjmové finančné operácie na 

financovanie bežných a kapitálových výdavkov, 

4. vrátenie upraveného výsledku celkového hospodárenia (prebytok) vo výške 102.210,03 eur do fondu 

rozvoja Rače.  

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Mgr. Monika Luknárová ✓    

Marta Štefánková ✓    

Ing. Júlia Štefanidesová     

Dominik Vrba      

Ján Drotován  ✓    

PhDr. Jana Maniková ✓     

Lucia Maniková    
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Mgr. Mário Khandl ✓    

Branko Kovačič ✓    

Hlasovanie spolu:   6 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

4.   Informácia o kultúrno-spoločenských podujatiach jún – písomná informácia 

Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí apríl, máj – písomná informácia 

Otvorenie Račianskeho kultúrneho leta 2023 – písomná informácia 

Račianske kultúrne leto 2023 

Materiál uviedol Mgr. Marek Porvazník. Odprezentoval zorganizované kultúrno-spoločenské podujatia 

a Račianske hody 2023. Program Hodov bol v rámci rozpočtu pripravený výborne, pripojili sa v rámci 

prezentácie Račania Račanom aj miestne spolky združenia, organizácie a kluby, program sa začal už 

doobedňajších hodinách. Oslavy MDD v amfiteátri v Knižkovej doline a v športovom areáli na 

Sklabinskej ul. mali vysokú návštevnosť – prišli sa zabaviť celé rodiny s deťmi. Oddelenie pripravuje 

podujatie Otvorenie Račianskeho kultúrneho leta 2023 – 23.6. – 26.6., Račianske kultúrne leto 

a Račianske vinobranie.  

 

Členovia komisie berú na vedomie predložené informácie o kultúrno-spoločenských podujatiach. 

 

5.   Informácie o športových podujatiach  

Materiál uviedol Mgr. Marek Porvazník a podal informáciu o uskutočnených a plánovaných športových 

podujatiach. Je podaná žiadosť na výzvu - Kaufland park v hornej časti kúpaliska Zbojníčka v letnej 

sezóne. Na základe požiadavky miestneho poslanca Dominika Vrbu je v pláne zriadenie kamerového 

systému telovýchovnom zariadení  Sklabinská  

 

Členovia komisie berú na vedomie predložené informácie o športových podujatiach. 

 

6.   Rôzne 

Diskusia:  

Maniková, vyhodiť staré vence a kvety pri pomníkoch v MČ, Detské ihrisko na Plickovej– antikorová 

šmykľavka je znečistená od vtákov. Pani Maniková požadovala a nápravu a o zabezpečenie polievanie 

kvetov a udržiavania poriadku pred pamätnou tabuľou na KS Impulz? 

Porvazník, budeme sa tým zaoberať, 

Maniková, Vulgan robil návrh projektu na kúpalisku Zbojníčka, členovia komisie požadujú informáciu 

v akom stave je pokračovanie projektu 

Luknárová, oprava výtlku Víťazná ul, , zdravotné stredisko – rehabilitácia?, 

Drotován, ihrisko pri Impulze, či sa tam dajú mantinely? 

Porvazník, nebolo to vedené ako športovisko, a v prípade vyhlásenia výzvy o dotáciu sa bude o tom 

uvažovať 

 

 7. Záver 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

               Mgr. Monika Luknárová  

                                                                                                              predsedníčka komisie 

 

 

Zapísala: Dana Ölvecká 

Dňa 7.6.2023 


